

# 教育研究學報

第五十八卷第二期

## 目次

幼兒園教保服務人員工作熱忱量表建構研究 .....周俞妘、孫良誠 .....	1
不同性別之國小學生參與親子共學程式設計之成效評估 .....歐陽閻 .....	23
國小教師的專業角色知覺對工作投入之影響：心理契約為中介變項 .....鄭佳佩、朱惠瓊、陳殷哲 .....	49
學生家庭經濟社會文化地位與數學素養關聯之後設分析：PISA 2022資料為例 .....張芳全 .....	77

# Journal of Education Studies

Volume 58, NO.2

## CONTENTS

A Study on Construction of Preschool Educators' Work Passion Scale .....Yu-Yun Chou and Liang-Chen Sun .....	1
Effects of Parent-Child Learning Programming Together on Elementary School Students with Different Gender .....Yin OuYang .....	23
The Influence of Elementary School Teachers' Perceived Professional Role on Job Engagement: The Mediating Role of Psychological Contract .....Chai-Pei Cheng, Hui-Chuang Chu and Yin-Che Chen	49
Meta-Analysis of the Relationship Between Students' Family Economic, Social and Cultural Status and Mathematics Literacy: Evidence PISA 2022 Data .....Fang-Chung Chang .....	77